

**ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS**

Headquarters Edition
Number 56/88 November 25, 1988

Edition de l'administration centrale
Numéro 56/88 le 25 novembre 1988

OFFICIAL TRAVEL PASSPORT SERVICES
- L.B. PEARSON BUILDING

With the relocation of the Ottawa Passport Office from the L.B. Pearson Building to 240 Sparks Street, many Departmental staff have encountered difficulty in obtaining their official passports for travel.

MPD and ISS have agreed to assist by offering as of November 28, 1988 a pick-up and delivery service at the ISSG Security Operations area, on the ground floor of Tower B. This service is available between the hours of 08:00 and 16:00. Employees will be asked to identify themselves and sign for any passport as was the case previously at the Passport Office counter.

MPD messengers will be making 2 trips daily at 10:30 and 14:15. Urgent deliveries to and from the Official Travel Section of the Passport Bureau in Hull outside of these times will remain the responsibility of the sponsoring division.

SERVICES DE PASSEPORT POUR LES VOYAGES
OFFICIELS - EDIFICE L.B. PEARSON

En raison du déménagement du Bureau des passeports d'Ottawa de l'édifice Pearson au 240 rue Sparks, plusieurs employés du Ministère ont eu de la difficulté à obtenir leur passeport officiel.

Afin d'aider les employés, MPD et ISS ont convenu d'offrir un service de cueillette et de livraison dans les bureaux de la Section des opérations de sécurité (ISSG), au rez-de-chaussée de la tour B. Ce service sera disponible de 8 h à 16 h à partir du 28 novembre. Pour obtenir leur passeport, les employés devront s'identifier et signer un registre, comme c'était le cas au comptoir public.

Les messagers de MPD effectueront le trajet 2 fois par jour, soit à 10 h 30 et 14 h 15. Les livraisons urgentes à destination ou en provenance du Service des passeports officiels à Hull, en dehors du service régulier, demeurent la responsabilité du bureau demandeur.